
NOTULEN	VERGADERING	DORPSRAAD	KWADIJK	
	
Datum:	maandag	1	mei	2023	
Locatie:	clubhuis	VV	Kwadijk	
Aanvang:	20.00	uur.		
Aanwezig:	Thimo	Rietveld	(voorzitter),	René	Pool,	Wilma	Boddeke,	Joop	Duijs	(notulist),	
Dineke	te	Bos	en	Pieter	Commandeur.		
Afwezig:	Steven	Bleksley	(mb)		
Gasten:	Paul	en	Ria	Roele,	Aaltje	en	Rien	Spaans,	Henk	Bastiaans	en	Freek	Speckmann.		
	
Agenda:	
1. Opening	door	Thimo,	die	opmerkt	dat	het	gezelschap	weliswaar	klein,	maar	gelukkig	van	

hoge	kwaliteit.		
	

2. De	notulen	van	30	januari	en	13	maart	(jaarvergadering)		jl	worden	goedgekeurd.		
	

3. De	muziekdag	op	11	juni	gaat	door.	De	vergunning	is	inmiddels	verleend.	Helaas	kunnen	
Middelie	door	een	gebrek	aan	vrijwilligers	en	Warder	(kermis)	niet	meedoen.	Thimo	
heeft	de	40	kilometer	lange	route	inmiddels	verkend	en	heeft	binnen	het	kerkbestuur	
inmiddels	vrijwilligers	gevonden.	Kwadijk	doet	mee	een	dameskoor	en	
accordeonensemble.	Ook	het	kerkorgel	zal	bespeeld	gaan	worden	en	Leah	Rye	zal	een	
aantal	optreden	verzorgen.	

	
4. Bouwplannen.	De	bouw	in	de	Stationsweg	gaat	cresendo.	Inmiddels	is	de	derde	

verdieping	al	bereikt.	Saskia	heeft	gedocumenteerd	wat	er	allemaal	fout	gaat.	Joop	zal	
e.e.a.	naar	de	aannemer	Wever	mailen	met	een	cc	aan	de	gemeente	Edam-Volendam.	
Er	ontstaat	een	discussie	nav	de	mail	die	Joop	namens	de	dorpsraad	naar	de	gemeente	
heeft	gestuurd.	Joop	ergert	zich	aan	het	feit	dat	hij	ipv	op	de	inhoud	in	eerste	instantie	
op	de	toon	wordt	aangesproken	door	een	ambtenaar	van	de	gemeente.	Inmiddels	heeft	
de	gemeente	gelukkig	ook	op	de	inhoud	gereageerd.	Alhoewel	de	gemeente	het	met	de	
doprsraad	eens	is	dat	rechten	en	plichten	ook	voor	projectontwikkelaars	gelden,	blijkt	er	
maar	weinig	te	doen	tegen	het	zonder	vergunning	bouwen(…).	Over	de	verbouw	van	het	
voormalige	dorpscafé	en	de	plannen	van	Dekker	is	verder	nog	niets	bekend.		

	
5. GarageSale.	Suzanne	Rietveld	heeft	zich	beschikbaar	gesteld	als	vervanger	van	Wilma	en	

Dineke	als	organisator	van	de	GarageSale.	Brigitta	en	Saskia	zullen	wel	assisteren	bij	de	
voorbereiding,	maar	zijn	op	dag	dag	zelf,	17	september,	niet	aanwezig.		

	
6. Verkeer	en	wegdekreparatie.	Freek	vertelt	dat	hij	vijf	jaar	geleden	de	gemeente	al	heeft	

gewaarschuwd	over	hoe	er	door	de	kabelleggers	werd	gewerkt.	Niemand	van	de	
gemeente	vond	het	toen	echter	nodig	te	reageren	of	te	inspecteren.	Freek	vertelt	dat	
een	aannemer	uit	Volendam	het	wegdek	gaat	repareren,	maar	dat	de	gemeente	wacht	
met	de	opdracht	om	eerst	met	de	betrokken	nutsbedrijven	over	evt.	schadevergoeding.	
Joop	gaat	namens	de	DR	contact	zoeken	met	Daan	Smit	met	de	vraag	‘Wat	nu?’	Pieter	
wijst	erop	dat	het	verplaatsbare	snelheidscontrolebord	niet	de	juiste	snelheid	aangeeft.	
Joop	zal	het	in	de	brief	naar	Daan	Smit	meenemen.		

	



7. GDO	en	gemeente	Edam-Volendam.	Thimo	vertelt	dat	er	een	werkgroep	is	geformeerd	
om	te	komen	tot	efficiënter	werken	in	het	GDO.	Ook	zal	het	GDO	gaan	zoeken	naar	een	
beter	verkeersplan.	De	uitbreiding	van	gaswinning	in	Middelie	is	afgewezen	door	de	
gemeente	Purmerend	en	Edam-Volendam.	Op	een	bijeenkomst	in	Beets	heeft	ook	de	
NAM	de	gemoederen	gesust	door	te	melden	dat	er	geen	plannen	zijn	voor	uitbreiding.	
Het	huidige	contract	is	echter	met	10	jaar	verlengd,	wat	inhoudt	dat	de	gaswinning	dus	
wel	gewoon	doorgaat.	Op	verzoek	van	Paul	en	Ria	Roele	komt	Duurzaamheid	voortaan	
op	de	agenda.	Joop	stelt	voor	dit	lintdorp-breed	te	trekken	en	suggereert	dat	het	GDO	
een	beter	platform	is.	Thimo	en	Dineke	zullen	e.e.a.	op	de	volgende	vergadering	
inbrengen.		

	
8. Actielijst.	Dineke	gaat	de	lijst	opschonen.	De	dreiging	van	ondergrondse	vuilcontainers	

is	inmiddels	geweken,	Thimo	gaat	met	een	gemeente-ambtenaar	een	rondje	lopen	door	
Kwadijk,	Joop	neemt	opnieuw	contact	op	de	gemeente	Purmerend	over	het	fietspad	
tussen	de	Liedijk	en	P&R.		

	
9. Rondvraag.	Pieter	vraagt	zich	af	waar	de	door	de	gemeente	toegezegde	verkeersborden	

blijven.	Joop	neemt	het	mee	in	de	brief	aan	Daan	Smit.	Thimo	zal	ook	de	
Verkeerscommissie	om	advies	vragen.	Saskia	vraagt	of	er	niet	weer	eens	een	
geluidsmeting	op	de	N244	moet	worden	gedaan.	Dineke	vraagt	of	er	geen	nieuwslijst	
kan	komen	op	de	website,	facebook	en	instagram.	Thimo	vertelt	dat	Peter	de	Boer	heeft	
aangeboden	een	nieuwssite	te	maken,	maar	dan	moet	er	wel	content	worden	
aangeleverd.	Joop	zal	het	punt	op	de	agenda	zetten	van	de	volgende	vergadering.		

	
10. Thimo	sluit	de	vergadering	om	22.00	uur.	De	volgende	vergadering	is	op	maandag	12	

juni	a.s.	
	


